
Referat af ordinær generalforsamling 

 

Inden generalforsamlingen hyldede vi årets drengeungdomsspiller og årets ungdomspigespiller samt uddelte 

Drabantprisen og Svend Aage Mortensens mindepokal. 

 

Årets drengeungdomsspiller 2023 – Casper Pii Johannesen 

Årets pigeungdomsspiller 2023 – Suweyda Abdul-Aziz  

Årets Drabantprismodtager 2023 – Bassem Hassanain 

Svend Aage Mortensens Mindepokal blev overrakt til 3. senior, som lige nu ligger nummer 1 i serie 2. 

 

I årets løb er følgende klubkammerater afgået ved døden: 

Egon Nielsen 

Flemming ”Copenship” Sørensen 

Jørn Florie 

John Bengtsson 

Per Røntved 

 

Vi mindedes dem ved et minuts stilhed  - Æret være deres minde 

 

 

Finn Ryberg blev enstemmigt valgt som dirigent og konstaterede generalforsamlingens lovlighed.  

Kirsten Espersen blev valgt som referent 

 

Herefter blev dagsordenen blev godkendt.  

 

Bestyrelsens beretning 

Formand Peer Goe Jacobsen fremlagde bestyrelsens beretning. 

Beretningen blev sat til debat og efter et enkelt spørgsmål omkring hvor den ny multihal skal ligge og hvornår 

den er færdig – hvortil Peer Goe svarede, at vi ikke kender beliggenheden endnu samt at tidshorisonten er 

tidligst 2029, blev bestyrelsens beretning enstemmigt vedtaget. 

Regnskab 

 

Kirsten Espersen gennemgik regnskabet. 

 

Årets resultat blev et overskud på kr. 75.920 – egenkapitalen er nu positiv med kr. 1.088.228. Regnskab 2023 

samt budget 2024 blev godkendt. 

 



Punktet Indkomne forslag udgik. 

 

Valg 

 

A. Formand Peer Goe Jacobsen – Genvalgt 

B. Bestyrelsesmedlem Kirsten Espersen – Genvalgt 

C. Bestyrelsesmedlem Christian Haslund – Genvalgt  

D. Bestyrelsessuppleant – Claus Wiingaard – Valgt  

E. Bilagskontrollant – Bjarne Rasmussen 

F. Suppleant til bilagskontrol – Da der ikke blev valgt nogen, fik bestyrelsen bemyndigelse til at 

arbejde med at finde en person til denne post. 

G. Revisor – Genvalgt 

 

  

Under eventuelt fortalte Peer Goe om bestyrelsens visioner for fremtiden: 

 

- Vi vil gerne være divisionsklub igen. 

- Udvikling af størrelsen og kvaliteten på vores ungdomsafdeling 

- Udvikling af vores børneafdelingen 

- Udvikling af pigeafdelingen – Vi er med i Get Movin 

- Klubsamarbejdet med Fix  

- Vi følger multihal-projektet tæt 

 

 

Thomas Brygger spurgte ind til hvordan hverdagen fungerer - Jesper Mathiesen svarede, at det fungerer fint, 

dog er vi en smule presset på omklædningsrum, da der i vinterperioden er flere klubber på anlægget. 

 

Derefter takkede Formand Peer Goe Jacobsen dirigenten Finn Ryberg for god ledelse af generalforsamlingen, 

og der blev sluttet af på rigtig BB-manér med et rigtigt BB-hurra. 


